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BESLUITENLIJST van de openbare raadsvergadering van de gemeente Heerenveen,
 gehouden op maandag 29 juni 2015 (20.00-22.50 uur) 

 
 
Voorzitter: de heer T.J. van der Zwan, burgemeester 5 
Griffier: mevrouw W.J.M.A. Jansen, griffier 

 
Aanwezig: 
PvdA: mevrouw E. Bijlsma, de heer J. Meijer, de heer R.T. Offringa, de heer A. Ouahim, de heer 

F.B. Roosenburg, mevrouw E. van der Ven-de Vos, de heer R. van der Woude 10 
CDA: de heer J. Abma, de heer B. Hoekstra, mevrouw A.F. Reitsma, mevrouw H.T. Rinkes 
VVD: mevrouw Z. van Brussel-Wiebenga, de heer J. van Veen, de heer T.A. Waterlander, 

de heer F.P. de Wit 
GBH: de heer E.J. Bokhorst, de heer B. Brouwer, de heer M.A. van der Ven 
D66: de heer P.T.W. van der Mark, de heer P. Ramautarsing 15 
FNP: de heer A. Eijer, mevrouw M. Terpstra 

CU: de heer A.R. Leijendekker 
GL: mevrouw G. Rozema 
  

Verder aanwezig: van het college de wethouders mevrouw Van der Laan en de heren Broekhuizen, 20 
Siebenga en Zoetendal 
 
Afwezig: de heer W. Mulder (PvdA), de heer J.F.M. Koekkoek (D66), de heer P. Hooijsma (FNP), 
mevrouw C. de Heij-Nap (CU), de heer T.J.G. Tuithof (HL) 
 25 
 

 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Eventuele hoofdelijke stemming zal 
beginnen bij nummer 2 van de presentielijst, de heer Bokhorst.  30 
 
2. Vaststelling van de agenda 

Aan de agenda worden toegevoegd  punt 20, Toekenning tegemoetkoming huisvestingskosten 
burgemeester en punt 21, Inisjatyffoarstel van de FNP (ynfiering bernelintsjes). 
Bij punt 9 is een motie van de VVD. 35 
Bij punt 16 zijn twee amendementen van de PvdA en één amendement van de FNP. 
GroenLinks geeft aan mogelijk een motie in te dienen bij agendapunt 10. 
 
3. Mondeling vragenuur 

PvdA (Offringa): schaapskudde Wylde Weide Tjalleberd 40 
De schaapskudde van Wylde Weide Landschapsbeheer uit Tjalleberd heeft tot voor kort een 
pachtovereenkomst gehad voor een voormalige ligboxenstal/schaapskooi. De voormalige 
ligboxenstal is inmiddels verkocht aan een andere partij. De gemeente en de Wylde Weide zijn in 

gesprek over afwikkeling van de pacht en oplevering van de schaapskooi. 
1. Heeft er bij de gemeente wel de bereidheid bestaan om de schaapskooi aan de Wylde Weide te 45 

verkopen c.q. zijn er onredelijke eisen gesteld?  

2. Aan wie is de stal nu verkocht en onder welke voorwaarden? En waren dat dezelfde voorwaarden 
als waaronder het aan De Wylde Weide is aangeboden? 

3. Is het college bereid om in overleg met de Wylde Weide te zoeken naar een oplossing? 
Wethouder Zoetendal: beantwoordt de vragen, maar met terughoudendheid waar het om 50 
personen gaat. Het college zal de raad schriftelijk inlichten hoe het proces is verlopen. 
Het perceel is ter verkoop als eerste aangeboden aan de Wylde Weide. Onderhandelingen hebben 

niet tot verkoop geleid. Er zijn geen onredelijke eisen gesteld. Het perceel/de stal is verkocht aan de 
heer Oerlemans uit Tjalleberd, hij zal ook per januari 2016 9 hectare landbouwgrond geliberaliseerd 
voor één jaar pachten. 55 
Het perceel is verkocht onder dezelfde voorwaarden waaronder het aan de Wylde Weide is 
aangeboden. 

Er is de afgelopen tijd gezocht naar een oplossing voor tijdelijke of definitieve huisvesting van de 
schaapskooi. Dat is –mede door bijzondere regels vanuit ruimtelijke ordening en milieu- nog niet 

gelukt. 60 
 
GBH (Brouwer): Sint Jozefschool – kindermishandeling en huiselijk geweld 

Maandag 23 maart kreeg de raad kinderen van de Sint Jozefschool op bezoek. GBH en CDA hebben 
op deze avond een motie ingediend. De wethouder heeft tijdens de behandeling een aantal 
toezeggingen gedaan. 65 
1. Wat is het gemeentelijk actieplan en welke punten van de Sint Jozefschool zijn hierbij 

meegenomen? 
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2. Is de beloofde brief al bij de Sint Jozefschool aangekomen en daar ook besproken? 
3. Wanneer wordt de raad geïnformeerd over de inhoud van deze brief? 

Wethouder Broekhuizen: gaat woensdag naar de school om te vertellen wat de gemeente gaat 
doen met de door de school ingebrachte punten. De brief daarvoor wordt morgen behandeld in het 
college, inclusief een brief aan de raad.  5 
Regiovisie kindermishandeling en huiselijk geweld en het gemeentelijk uitvoeringsplan daarbij; het 

college wil het preventieplan zorg voor jeugd hierbij betrekken. Het is in concept klaar en gaat deze 
week naar de CJG-partners om af te stemmen, hopelijk kan het dan in september worden 
vastgesteld en gaat vervolgens naar de raad ter informatie. 
 10 
D66 (Ramautarsing): zendmast Skoatterwâld 
1. Ten aanzien van de zendmast bij Skoatterwâld zijn er formeel geen gronden om de vergunning te 

weigeren (de provider die de zendmast plaatst is gevoelig voor maatschappelijk draagvlak). 
2. U zou met Vodafone in overleg treden om te bepleiten de zendmast te koppelen aan de 

toekomstige parallelweg (Skoatterwâld). Welke inspanning heeft de gemeente geleverd om met 15 
de provider tot een oplossing te komen die beter passend is voor de bewoners? 

3. Op welke wijze blijkt dat de provider het adagium “maatschappelijk draagvlak” vorm heeft 
gegeven? 

4. Vodafone heeft bewoners geïnformeerd dat een door de gemeente voorgestelde tijdelijke mast 

niet als oplossing wordt gezien. Zijn er nog mogelijkheden om er d.m.v. goed overleg met de 20 
provider uit te komen? 

5. Dit is al de tweede keer in korte tijd dat er maatschappelijke onrust ontstaat naar aanleiding van 
de voorgenomen plaatsing van een zendmast. De beleidsregels leiden automatisch tot afgifte van 
vergunning. Bewoners hebben geen andere mogelijkheid dan bezwaar te maken, hebben geen 
inspraak. Is het wenselijk om in het beleid van de gemeente enkele criteria toe te voegen 25 
(bijvoorbeeld maatschappelijk draagvlak) zodat de gemeente meer mogelijkheden heeft om de 

gevoelens van burgers mee te laten wegen in de beslissing over vergunningverlening? 
Wethouder Siebenga: zal een feitenrelaas over het voortraject naar de raad sturen. Vodafone ziet 
geen heil in een tijdelijke voorziening, dat geeft teveel onzekerheden. De vergunning is aan de orde 
geweest in de bezwarencommissie, deze heeft geoordeeld dat het college een uitvoerige en correcte 30 
afweging heeft gemaakt. De raad krijgt hierover nog bericht. 
Aanpassen beleidskader; het is moeilijk maatschappelijk draagvlak te definiëren als criterium. Bij 

een criterium van afstand tot bewoning is er vaak het probleem van „witte vlekken‟ (geen bereik). 
De wethouder nodigt D66 uit met een initiatief te komen waarin draagvlak en afstand nog eens in 
ogenschouw worden genomen. Makkelijker zal het niet worden, het is volgens de wet vrij om dit 35 
soort zendmasten op bestaande gebouwen te plaatsen.  
D66: zal met een voorstel komen. 
 
4. Verslag van de openbare raadsvergadering van 18 mei 2015 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 40 
 
5. Lijst ingekomen stukken  
De lijst ingekomen stukken wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
6.   Fusie en sluiting De Letterbeam 45 
De raad besluit conform het voorstel. 
 
7. Vaststelling plan van nieuwe scholen 2016 – 2018 

Wethouder Broekhuizen reageert op bijdragen van GBH, PvdA en D66. Het is een feit (zoals PvdA 
zegt) dat er niet meer kinderen komen, dat het aantal kinderen over meer scholen verdeeld zal 50 
worden. Maar, zoals D66 opmerkte, huidige scholen worden uitgedaagd om ook te innoveren en te 
kijken wat zij kunnen aanbieden. Grootste probleem wat GBH aangeeft betreft de prognoses. In het 
collegevoorstel is uitgelegd dat wij maar een marginale toetsing hebben. Er wordt nu algemeen 
bijzonder onderwijs aangeboden, dat is er nog niet in onze gemeente. Het college wil geen nieuwe 

school bouwen, maar dit onderwijs plaatsen in bestaande leegstand. 55 
 
De raad besluit conform het voorstel. 

 
8. Speelplan Heerenveen 
Wethouder Broekhuizen reageert op inbreng van de fracties van PvdA, GL en CDA. Het college is 60 
zich ervan bewust dat communicatie heel belangrijk is (dat had in dit geval beter gekund). Dit plan 

geeft kaders waarbinnen de gemeente de gesprekken met mensen aan wil gaan. Er wordt gekeken 
hoe wijken en dorpen hierbij kunnen worden betrokken, belangrijk hierbij is dat beheer en 
onderhoud ook aan de orde komt. 
De wethouder heeft zich bij laten praten over het parkje Ten Woude, hij zal zelf met mensen 65 
daarvan en met wijkbelang gaan praten om te kijken naar een oplossing. 
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Dit plan is voor 2016-2018 (vaststellen kaders voor deze periode), in de afgelopen jaren zijn 
noodzakelijke dingen gewoon doorgevoerd. 

 
De raad besluit conform het voorstel. 
 5 
9. Vaststellen grondexploitaties 

 

 
Motie ex artikel 36 Reglement van Orde voor de vergadering van de gemeenteraad Heerenveen 

Van : Jaap van Veen, VVD 10 
 
Aan  : De voorzitter van de raad  
 

Naar aanleiding van agendapunt nr. : 9 
 15 
Betreft   : Vaststellen grondexploitaties 
 
Raad in openbare vergadering bijeen d.d. : 29 juni 2015 
_______________________________________________________________ 
Overwegende dat: 20 
 De grondprijzen van de kavels in het nieuwbouwplan De Fjilden te Nieuwehorne een jaar geleden zijn bijgesteld 

(20%). 
 Nieuw woningaanbod in de gemeente Heerenveen moet bijdragen aan de diversiteit en keuzevrijheid in 

woningaanbod en tevens betaalbaar en bereikbaar moet zijn voor onze (toekomstige) inwoners. 
 Bouwactiviteiten goed zijn voor de gemeente Heerenveen, voor de werkgelegenheid, een stimulans voor de 25 

bouwsector en bouwgerelateerde ondernemers. 
 Volgens de nota grondbeleid de kavels voor woningbouw worden aangeboden tegen marktwaarde. 
 De marktwaarden van bestaande woningen de afgelopen jaren ieder kwartaal fors zijn gedaald. 
 Prijzen van kavels in omliggende dorpen lager zijn. 
 In Oude- en Nieuwehorne het afgelopen jaar minstens 18 bestaande woningen zijn verkocht (bron o.a. funda). 30 
 De grondoppervlaktes bij deze woningen over het algemeen groot waren. 
 
Verzoekt het college/draagt het college op: 
1. Voor 15 augustus a.s. te onderzoeken of de kavelprijzen in Nieuwehorne, fase 1, marktconform zijn. 
2. Indien dit niet het geval is, de kavels in de eerste fase van plan De Fjilden in Nieuwehorne vóór 1 september 35 

a.s. tegen marktconforme prijzen op de markt te brengen. 
3. Voor 15 augustus a.s. te onderzoeken of de aangeboden kavelgroottes aansluiten bij de vraag in de markt. 
4. Indien dit niet het geval is, de aangeboden kavelgroottes vóór 1 september a.s. aan te passen, zodanig dat 

deze aansluiten bij de wensen vanuit de markt. 
_______________________________________________________________ 40 
Datum: 29 juni 2015 
Ondertekening(en), naam en partij: VVD, CDA, GBH, D66, FNP, CU 

 
Wethouder Zoetendal: de monitor geeft aan dat wij samen met Plaatselijk Belang actief zijn met 
het opstellen van een nieuwe realisatiestrategie voor Nieuwehorne en Tjalleberd (plan De Fjilden), 45 
daar blijft de verkoop achter. Verduidelijkt de bij Nieuwehorne gekozen strategie. Met het dorp 
wordt de conclusie getrokken dat het niet zo werkt, nu wordt gekeken naar wat de vraag is die in 
het dorp hoort. Die ontwikkelstrategie (en daaruit volgende kavelprijs) wordt aan het eind van dit 
jaar aan de raad aangeboden met een bijpassende grondexploitatie. Het college ontraadt de motie. 
 50 

schorsing 

 
VVD: jammer dat in dit plan niet uitvoeriger is stilgestaan bij het nieuwe plan De Fjilden in 
Nieuwehorne. Past de motie op 2 punten (punten 3 en 4) aan. 
 55 
Verzoekt het college/draagt het college op: 
1. Voor 15 augustus a.s. te onderzoeken of de kavelprijzen in Nieuwehorne, fase 1, marktconform zijn. 
2. Indien dit niet het geval is, de kavels in de eerste fase van plan De Fjilden in Nieuwehorne vóór 1 september 

a.s. tegen marktconforme prijzen op de markt te brengen. 
3. Voor 1 januari 2016 te onderzoeken of de aangeboden kavelgroottes aansluiten bij de vraag in de markt. 60 
4. Indien dit niet het geval is, de aangeboden kavelgroottes aan te passen, zodanig dat deze aansluiten bij de 

wensen vanuit de markt. 

 
Stemming over het voorstel: De raad besluit conform het voorstel. 
 65 
Stemming over de (aangepaste) motie: 
Voor: VVD, CDA, GBH, D66, FNP, CU 
Tegen: PvdA, GL de motie wordt aangenomen. 
 
 70 



 

 4 

10. Vaststelling bestemmingsplan ‘Natuurbegraafplaats Fryslân Nieuwehorne’ 
11. Aanwijzing bijzondere begraafplaats achtste wijk Nieuwehorne 

Agendapunten 10 en 11 worden in één keer besproken. 
GBH: zorgen over ontwatering. 
GL: dassen(burcht). Drie burchten. Dieper gedoken in dassen (na cievergadering). Vlgs gemeente 5 
zijn er maatregelen om verstoring te voorkomen. Volgens Das en Boom ws ontheffing Flora en 

Faunawet nodig vanwege verstoring. 
FNP:  
D66: nw inzichten tov cievergadering. Zou eerst willen uitzoeken, verzoekt raad dit punt van de 
agenda te halen. 10 
Wethouder Siebenga reageert op vragen en opmerkingen van GBH, GL, FNP en D66. 
Zorgen over de ontwatering zijn in de commissievergadering al besproken. Er kan worden voldaan 

aan de waterstanden genoemd in de Wet op de Lijkbezorging. 
De das: de gemeente heeft zich laten adviseren door Adviesbureau Altenburg en Wymenga over de 
verschillende beschermde soorten die daar voorkomen. Conclusie van hun onderzoek is dat er geen 15 
strijd is met de Flora- en Faunawet. 

D66 vraagt naar aanleiding van de inbreng van GL over mogelijke verstoring van de dassen om dit 
punt van de agenda te halen, de wethouder ziet daar geen reden toe. 
 

Tweede termijn: 20 
GL: verkreeg pas na de commissievergadering meer informatie (met name via Stichting Das en 
Boom), brengt dit punt daarom toch in. GL dient een motie in. 
 

 

Motie ex artikel 36 Reglement van Orde voor de vergadering van de gemeenteraad van Heerenveen 25 
Van : GroenLinks 
 
Aan  : De voorzitter van de raad  
 

Naar aanleiding van agendapunt nr. : 10 30 
 

Onderwerp : Dassenburchten 
 
Raad in openbare vergadering bijeen d.d. : 29 juni 2015 
 35 
Overwegende dat: 
- Er binnen het te bestemmen gebied drie dassenburchten aanwezig zijn: één hoofd- en twee bijburchten; 
- De das volgens de Flora- en Faunawet behoort tot de categorie zoogdieren die „zware bescherming‟ geniet; 
- De Flora- en Faunawet en de Soortenstandaard Das helder aangeven waaraan een gebied dient te voldoen 

om de functies die het gebied heeft voor een das te behouden; 40 
- Het plan zoals het nu voorligt die zekerheid niet biedt. 
 
Verzoekt het college/ draagt het college op: 
Initiatiefnemer te adviseren om ontheffing aan te vragen van de Flora- en Faunawet en met een duidelijke 
beschrijving te komen van genoemde compenserende maatregelen, zodat de functionaliteit van het leefgebied 45 
voor de das wordt gegarandeerd. 
 

Datum: 29 juni 2015 
Ondertekening(en), naam en partij: GroenLinks 

 50 
schorsing 

 

GL: zou het liefst dit punt aanhouden en het nog eens in de raadscommissie bespreken. 
D66: doet een ordevoorstel om dit agendapunt vanwege mogelijke onvolkomenheden van de 
agenda te halen. 55 
De fracties van D66, GroenLinks en de FNP zijn hier voor. De andere fracties zijn tegen. 
Het voorstel wordt behandeld in deze raadsvergadering. 
 
Stemverklaring GL: GL is voor de natuurbegraafplaats, maar vindt dat dit beter uitgezocht moet 

worden alvorens een besluit te kunnen nemen. Stemt daarom tegen het voorstel. 60 
 
De raad besluit zowel bij agendapunt 10 als bij agendapunt 11 conform het voorstel. 
 
Stemming over de motie van GroenLinks 
Voor: GL, PvdA 65 
Tegen: CDA, VVD, GBH, D66, FNP, CU  De motie wordt verworpen. 

 
12. Vaststelling bestemmingsplan ‘Rottumerweg 17 Heerenveen’ 
De raad besluit conform het voorstel. 
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13. Stedenbouwkundig plan Kop van Midden, Heerenveen 
De raad besluit conform het voorstel. 

 
14. Beeldkwaliteitsplan Herontwikkeling woningbouw, Sieger van der Laanstraat 
De raad besluit conform het voorstel. 5 
 

15. Grenscorrectie Leppedyk 63 
De raad besluit conform het voorstel. 
 
16. Wijzigingen Algemeen Plaatselijke Verordening 10 
PvdA (Roosenburg): licht de amendementen van de PvdA toe en beantwoordt vragen van en 
reageert op opmerkingen van andere fracties. 

 

 
Amendement ex artikel 35 Reglement van Orde voor de vergadering van de gemeenteraad Heerenveen 15 
 

Van    : PvdA 
 
Aan     : De voorzitter van de raad  
 20 
Naar aanleiding van agendapunt nr.  : 16 
 
Betreft      : APV Schenktijden paracommerciële rechtspersonen 
 
Raad in openbare vergadering bijeen d.d. : 29 juni 2015 25 
 

Overwegende dat 
- de gezamenlijke dorpshuizen in hun zienswijze kenbaar hebben gemaakt niet altijd om 0:00 uur te willen 

stoppen met tappen;  
- een absolute eindtijd van 0:00 uur onnodige belemmeringen met zich mee kan brengen voor dorpsfeesten en 30 

activiteiten van sportverenigingen;  
 
Besluit:  
Bij Punt 2 van Artikel 2:34b uit de APV de daar genoemde schenkverbodstijden niet al om 0:00 maar vanaf 
01:00 in te laten gaan.  35 
Artikel 2:34b Punt 2 zal dan als volgt luiden: 
Onverminderd het bepaalde in het eerste lid is het paracommerciële rechtspersonen verboden om in hun 
inrichting van 1:00 tot 10:00 uur alcoholhoudende drank te verstrekken.  
 

Datum: 29 juni 2015 40 
Ondertekening(en), naam en partij: PvdA 

 

 
Amendement ex artikel 35 Reglement van Orde voor de vergadering van de gemeenteraad Heerenveen 

Van    : PvdA 45 
 
Aan     : De voorzitter van de raad  
 

Naar aanleiding van agendapunt nr.  : 16 
 50 
Betreft       : APV Sluitingstijden terrassen 
 
Raad in openbare vergadering bijeen d.d. : 29 juni 2015 
 

Overwegende dat: 55 
Horeca instellingen gelegen buiten de horecaconcentratie in het centrum van Heerenveen met de sluitingstijden 
van de terrassen zoals nu geformuleerd in de APV voor omwonenden de nodige geluidsoverlast en andere 
vormen van hinder zou kunnen veroorzaken. 
 
Besluit: 60 
Een wijziging van Artikel 2.29a op de volgende punten: 
1. In lid 1 wordt tussen "inrichting" en "verboden" gevoegd: "in Heerenveen-Centrum" 
2. Er komt een nieuw lid 2, luidende: "Het is de houder van een openbare inrichting verboden bezoekers op het 

terras toe te laten of te laten verblijven op maandag, dinsdag, woensdag en donderdag tussen 00.00 en 
08.00 uur en op vrijdag, zaterdag en zondag tussen 01.00 en 08.00 uur." 65 

3. De leden 2, 3 en 4 worden vernummerd naar "3, 4 en 5". 
 

Datum: 29 juni 2015 
Ondertekening(en), naam en partij: PvdA 
 70 
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FNP (Eijer): ljochtet it amendemint fan de FNP ta. 
 

 
Amendemint  ex artikel 35 Reglemint fan Oarder foar de gearkomst fan de gemeenteried fan Hearrenfean   

Fan      : FNP 5 
 
Foar       : de foarsitter fan de ried 
 

Nei oanlieding fan agindapunt  : 16 
 10 
Oangeande : APV Heerenveen 
 
Ried yn iepenbiere gearkomste byinoar op : 29 juny 2015 
 

Oerwagende dat: 15 
 Karbidsjitten op âldjiersdei by it Frysk eigene en de kultuer fan it Fryske plattelân heart. 
 Jongerein in soad wille en nocht hawwe oan it karbidsjitten. Op Aldjiersdei mar ek by de tarieding.  
 De gemeente Hearrenfean ynset op deregulearing.  
 Carbidsjitten fêstlein is yn de gemeentlike feroardering 2.73a 
 Dizze feroardening ynsteld is om eksessen tsjin te gean.  20 
 Yn Akkrum, nei oerlis mei de plysje, al in oantal jierren gebrûk makke wurdt fan bussen fan 60 liter. 
 
Beslút: 
 Om by punt 2.73a fan de “inventarisatie en verschillen” 40 liter te feroarjen yn 60 liter.  
 Om by punt 2.73a fan de “algemene bepalingen” fan de “APV Heerenveen” 40 liter te feroarjen yn 60 liter.  25 
 

Datum: 29 juny 2015 
Undertekeners (en), namme en partij: FNP, VVD 

 
Burgemeester Van der Zwan reageert op vragen en opmerkingen van CU, D66 en VVD. 30 
Is blij dat de geharmoniseerde APV zoveel instemming krijgt. 

Bij het carbidschieten wil het college excessen voorkomen. Als er in Boarnsterhim al afspraken 
waren over 60 liter dan vindt het college dat goed passen bij wat dit voorstel beoogt. 
Voor de eindtijden voor het schenken van alcohol is aansluiting gezocht bij de huidige APV. Het 
college ziet geen aanleiding dit te verruimen. Het college ontraadt dit amendement. 35 
Sluitingstijden terrassen. Na een pilot twee jaar geleden zijn deze tijden vastgesteld (voor 
Heerenveen en buitendorpen). Er zijn daarna geen klachten en zienswijzen gekomen. 
De VVD maakte een opmerking over Hollands Kroon, het college gaat daar goed naar kijken. 
 
Tweede termijn: 40 
PvdA: trekt het amendement over sluitingstijden terrassen in. 
 

Stemming over amendement PvdA schenktijden paracommerciële rechtspersonen: 
Voor: PvdA, GBH, D66, GL (13 stemmen) 
Tegen: CDA, VVD, FNP, CU (11 stemmen) : het amendement wordt aangenomen. 45 
Amendement FNP carbidschieten  : het amendement wordt unaniem aangenomen. 
 
De raad neemt het voorstel geamendeerd aan. 

 
17. Beheersverordening Heerenveen Kanaal West 50 
De raad besluit conform het voorstel. 
 
18. Verordening Participatieraad Meedenken is Meedoen 
De raad besluit conform het voorstel. 
 55 
19. Verordening leerlingenvervoer 
De raad besluit conform het voorstel. 
 
20. Toekenning tegemoetkoming huisvestingskosten burgemeester 

De raad besluit conform het voorstel. 60 
 
21. Inisjatyffoarstel ynfiering bernelintsjes 

Mefrou Terpstra (FNP) ljochtet it inisjatyffoarstel ta. Seach op it jeugdjournaal dat der yn De 
Haach troch de boargemaster in bernelintsje útrikt waard. Goed dat der ek sjoen wurdt nei de ynset 
fan bern foar de mienskip. Bern fertsjinje ek wurdearring foar harren positive ynset. Yn it noarden 65 
fan it lân binne der noch gjin gemeenten dy‟t in „kinderlintje‟ ha. De FNP docht derom dit 
inisjatyffoarstel foar in bernelintsje yn Hearrenfean foar bern dy‟t bysûndere prestaasjes 
ferrjochtsje. 
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De voorzitter stelt voor om dit initiatiefvoorstel te behandelen in de eerstvolgende raadscommissie 
Algemene Zaken. 

 
22. Sluiting 
De voorzitter wenst iedereen een fijne vakantie. 5 
 

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 7 september 2015. 
 
de griffier, de voorzitter, 
 10 
 
 

 
mevrouw W.J.M.A. Jansen de heer T.J. van der Zwan 
 15 
 


